



MAJLIS PERBANDARAN HANG TUAH JAYA

KENYATAAN SEBUTHARGA

Sebutharga adalah dipelawa kepada Kontraktor Bumiputera yang mempunyai **Sijil Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) Sijil Kontraktor Kerja Bertaraf Bumiputera** dan **Sijil Perolehan Kerja Kerajaan** berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM (CIDB))** dalam kategori dan Pengkhususan yang berkaitan membuat tawaran bagi kerja berikut:-

NO. SEBUTHARGA	KETERANGAN KERJA	GRED/ KATEGORI/ PENGKHUSUSAN	TARIKH/ MASA LAWATAN TAPAK	HARGA & TARIKH JUALAN DOKUMEN	TARIKH TUTUP SEBUTHARGA
MPHTJ/S56/JKJ/2021	MEMBAIK PULIH SISTEM ELEKTRIK DAN PENCAHAYAAN DI KAWASAN TAMAN SERIBU BUNGA, JALAN SERI NEGERI, MP HANG TUAH JAYA	GRED : G2 KATEGORI : ME	LAWATAN TAPAK ADALAH TIDAK DIWAJIBKAN Penyebutharga diminta melihat sendiri keadaan tapak Penyebutharga diberi tempoh 2 hari mulai 27 Ogos 2021 (Jumaat) sehingga 28 Ogos 2021 (Sabtu) bagi mendaftar dengan memuatnaik Salinan Kad Pengenalan, Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan dan Sijil Bumiputera melalui emel eperolehan@mphtj.gov.my Sila nyatakan nombor sebutharga yang dikehendaki oleh penyebutharga dengan menggunakan emel rasmi syarikat.	Percuma (Softcopy) Softcopy hanya akan dihantar kepada penyebutharga pada 7 September 2021 (Selasa) bagi yang mendaftar dalam tempoh pendaftaran sahaja dan memenuhi pra-syarat.	SEBELUM ATAU PADA JAM 12.00 TENGAH HARI 14 September 2021 (Selasa)
MPHTJ/S63/JKJ/2021	MENAIKTARAF SISTEM PENCAHAYAAN DI KOMPLEKS TENIS AYER KEROH, MP HANG TUAH JAYA	PENGKHUSUSAN : E04 DAN E06			
MPHTJ/S64/JKJ/2021	CADANGAN MENAIKTARAF TANDAS AWAM DI KOMPLEKS MELAKA MALL, MP HANG TUAH JAYA	GRED : G3 KATEGORI : B PENGKHUSUSAN : B04			

2. Dokumen Sebutharga hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tawaran di **KAUNTER KHIDMAT PELANGGAN, ARAS 2 MPHTJ** sebelum atau pada tarikh tutup sebutharga iaitu pada **14 September 2021 (Selasa)** sebelum jam 12.00 tengah hari. Sila patuhi arahan keselamatan ketika memasuki bangunan MPHTJ dan sebarang kelewatan dalam urusan adalah tidak dilayan.

3. Majlis tidak terikat untuk menerima Sebuttharga yang terendah sekali atau mana-mana Sebuttharga.

"MELAKAKU MAJU JAYA, RAKYAT BAHAGIA, MENGGAMIT DUNIA"

"PRIHATIN RAKYAT : DARURAT MEMERANGI COVID-19

"BERKHIDMAT UNTUK NEGARA"

"HANG TUAH JAYA - BANDARAYA PINTAR"

Saya yang menjalankan amanah,

(DATUK SHADAN BIN OTHMAN)

Yang DiPertua

Majlis Perbandaran Hang Tuah Jaya

Melaka.

Tarikh : 19 OGOS 2021

- s.k :
- 1 Pengarah Kejuruteraan
 2. Pengarah Teknologi Maklumat – *sila pamerkan iklan sebuttharga di laman sesawang dan laman "Facebook" Rasmi MPHTJ*
 3. Fail Projek

ZY/NMN/DESKTOP/DOKUMENKURBAHAN/iklan/2021